

通知

翠逸轩餐厅 “新冠”疫情期间营运调整措施

尊敬的会员及嘉宾：

为保障您和我们员工的健康及整个会所的安全，防止“新冠”病毒扩散，翠逸轩餐厅的运作将做出调整，真诚的感谢您在此困难时期的耐心与支持，期待疫情尽快消散恢复正常运作。

- 餐厅营业日期： 2020年4月16日起恢复营业
- 餐厅营业时间： 平日： 上午8点至下午6点；
周末： 上午7点至下午6点；

- 所有会员及嘉宾进入餐厅必须戴口罩
- 所有顾客请在翠逸轩餐厅入口测量体温。

严禁人群扎堆聚集，请与他人保持1.5米以上距离。

- 卫生清洁安排

- A. 餐具使用前后工作人员必须高温消毒；
- B. 餐台椅使用前后工作人员必须清洁消毒，并且每张餐台在使用后至少十分钟后才安排；
- C. 所有客户及员工进入餐厅前请使用免洗洗手液消毒，服务员需戴一次性手套。

- 餐厅餐位安排：

- A. 间隔一张餐台安排就餐；
- B. 每张4人餐台不能超过2位。必须错位就坐，间隔不小于1.5米；
- C. 每张6人餐台不能超过4位。必须隔位就坐，间隔不小于1.5米；
- D. 每张10人餐台不能超过6位。必须隔位就坐，间隔不小于1.5米。

- 废物处理：

- A. 就餐后的餐具会有工作人员戴手套清理走；
- B. 餐厅出口处会有专用垃圾桶。

- 支付方式：

- A. 结账时优先挂账或使用非接触式电子支付方式。

感谢您的配合与帮助，让我们安全共度难关。

在此致以最真诚的祝福与谢意！

翠逸轩餐厅

Notice

The Gallery Restaurant Operation Adjustment during Coronavirus Period

Dear Members and Guests,

Due to the Coronavirus situation we must temporarily adjust our restaurant operations for your safety, our staff's safety and for the entire club. We sincerely appreciate your patience and support during this difficult time and look forward to resuming normal operation as soon as the outbreak situation permits.

● **Re-open Date:** April 16, 2020

● **Opening Time:** Weekday: 08:00A.M.-18:00P.M.;
Weekend: 07:00A.M.-18:00P.M.;

● **All members and customers must wear masks when entering into the Gallery restaurant.**

● **All members and customers must have your temperature taken at the entrance of Gallery.**

Crowds are forbidden with no group gathering allowed. Please keep a distance of more than 1.5 meter from people.

● **Sanitary Arrangements**

A. Tableware must be disinfected before and after use;

B. Table and chairs must be cleaned and disinfected before and after use. At least 10 minutes gap for the next use;

C. Customers and staff should use hand disinfectant when entering the restaurant with wait staff also wearing disposable gloves.

● **Restaurant Seating Arrangement:**

A. Block every other table;

B. No more than 2 persons for a 4 seats table, keep at least 1.5 meter distance for each person;

C. No more than 4 persons for a 6 seats table, keep at least 1.5 meter distance for each person;

D. No more than 6 persons for a 10 seats table, keep at least 1.5 meter distance for each person;

● **Waste Disposal:**

A. After eating the tableware will be cleaned by the staff wearing gloves.

B. There will be a trash bin for used mask and gloves.

● **Payment:**

A. Please refrain from using cash and sign to your account or use electronic payment method if at all possible.

Thank you for your cooperation and support!

Thanks and Best Regards!

The Gallery